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ZAPYTANIE 

 

 
Dotyczy: Przebudowy poznańskiego odcinka brzegów rzeki Warty oraz retencjonowania 

wody opadowej. 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

W dniu 30 stycznia 2020 roku zwrócił się do mnie mieszkaniec z poniższym pytaniem: 

 

„Zwracam się z prośbą o udzielenie informacji na temat etapu na jakim znajdują się 

inwestycje związane z przebudową poznańskiego odcinka brzegów rzeki Warty, a także jakie 

kroki zostały podjęte  w okresie ostatnich 6 miesięcy oraz jakie są planowane na rok 2020  

w kwestii retencjonowania wody opadowej i zapobieganiu obniżania się poziomu wód 

gruntowych na terenie m. Poznania?” 

 

Proszę o udzielenie odpowiedzi na wyżej postawione pytania celem umożliwienia 

przekazania ich zainteresowanemu mieszkańcowi. 

 
 
 
 
             Z poważaniem, 

 

         (-) Łukasz Kapustka 

 

      Radny Miasta Poznania 


